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OTEVŘENÝ DOPIS MINISTROVI ZDRAVOTNICTVÍ 

 

Vážený pane ministře, 

Vzhledem ke zpracování a náplni tohoto dopisu počítám s osobními problémy ( a to nejen 

proto, že jeho znění je známo občanům ČR). Tento dopis doznal řadu změn, neboť ke dni 21. 

9. 2020 došlo k rezignaci Vašeho předchůdce, kterému jsem ještě o den dříve ve 13:42 

v souvislosti s uzavřením pražských vysokých škol poslal mail. Čtěte prosím tento dopis 

pozorně. 

Školství 

Již na jaře v souvislosti s Covid- 19 došlo k uzavření mnoha škol. Ve státech, které jsou členy 

EU se dává důraz na inkluzi postižených žáků, každý z nich má svého asistenta, když může 

být ve škole, doma ho nemá. Kvůli široké veřejnosti, která tento dopis také čte přikládám 

odkazy na podporu inkluze od  českého Ministerstva školství mládeže a tělovýchovy , kde je 

uvedeno: „Rozvojový program MŠMT - ,Podpora škol, které realizují inkluzívní vzdělávání a 

vzdělávání dětí a žáků se znevýhodněním.‘“
1
   Není všechno jen teorie, zažil jsem práci 

asistentky při své pedagogické praxi, která se zvládla věnovat dvěma dětem při jedné hodině. 

Sledoval jsem ji velmi pozorně (Odehrálo se to během mé pedagogické praxe na různých 

školách, kdy jsme v každé úterý  navštívili konkrétní školu v zimním semestru akademického 

roku 2019 – 2020, praxe zařízená od HTF UK).  Dvě děti tak na jaře přišli o svou asistentku, 

která s nimi nemohla být doma.  Obě na ni byly zvyklé. Přišli o ni na jaře, jak to bude teď na 

podzim? Má smysl ubližovat postiženým dětem, kterým se chtělo pomoci. Tak dostávají 

údery do své psychiky.  

 

Zdravotnictví 

Již na jaře v březnu  chtěl přijmout na  Kliniku rehabilitačního lékařství ve FN Královské 

Vinohrady MUDr. Zoran Nerandžič  pacienta s diagnózou meningoencefalitida, aby mohl 

cvičit kvůli zasaženému mozku, neboť rehabilitace spojená s postižením mozku potřebuje čas 

a ne ji odkládat. To je výpověď samotného pacienta. Sám  MUDr. Nerandžič mi řekl 9. 10. 

2020 při osobním rozhovoru, že je (teď na podzim) nespokojený s těmi omezeními.  Jsou 

podle něj pochopitelná běžná omezení, kdy na jeho oddělení chodí cvičit pacienti z oddělení 

ARO  a nemohou být ve styku s pacienty docházejícími ani na RHB oddělení hospitalizova-

nými. 

Mohlo by se pokračovat ve výčtu toho, co všechno se zanedbalo a že oběťmi koronavirové 

krize nejsou jen lidé  Covid -19 pozitivní.  Během jarního období se díky této situaci ublížilo 

mnoha pacientům, kteří se báli s vážným problémem přijít do nemocnice. Někdy to vypadalo 

na banální problém a stálo to život zpěváka skupiny  Spirituál kvintet Dušana Vančuru, který 

                                                             
1 https://www.msmt.cz/vzdelavani/socialni-programy/podpora-inkluze 
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neléčil včas zánět zubu. Jeho organismus, sice podle Novinky.cz byl jinak bez obtíží, ale na 

infekci reagoval sepsí organismu. Nelze za tím nevidět souvislost s koronavirovou krizí, resp. 

mediálně šířeným strachem. Jsme u téhož strachu, kterým je nasátá i odborná lékařská 

veřejnost.V neděli 27.9. 2020 jsem byl svědkem ustrašenosti lékaře z nákazy, konkrétně 

špičkového epileptologa z  Nemocnice Na Homolce doc. MUDr. Zdeňka Vojtěcha, Ph.D., 

MBA. 

7. října jsem získal velmi důležitou informaci. Pochází od klientky mojí pedikérky. Paní bylo 

špatně, tak šla do nejmenovaného centra na vyšetření,  zda není pozitivní na Covid -19. 

Zaregistrovala se a čekala. Protože to pro ni bylo dlouhé, odešla a zavolala svému obvodnímu 

lékaři, za kterým přišla následujícího dne. Ten u ní zjistil pouze běžnou virózu. Ovšem  z 

nejmenovaného centra jí přišla sms zpráva, že je pozitivní na Covid-19, přestože jí nikdo 

neodebral krev k laboratornímu vyšetření, ani neprovedl výtěr z nosu, jaký se provádí např. 

před nástupem pacientů k hospitalizaci ve FN Královské Vinohrady. (Tento test prováděli ve 

zmíněné nemocnici pacientům sedícím v automobilu, kteří měli jen přijet ke konkrétnímu 

místu.).  Očekávám pane ministře, že  vysvětlíte občanům ČR, jak je to s těmi přírůstky v 

počtu nakažených a hospitalizovaných  pacientů uváděnými v médiích. 

Když probíhala tzv. první vlna nemoci Covid – 19, byl vyzván k vyjádření se do  České 

televize vedoucí lékař intenzivní péče Kliniky anesteziologie, resuscitace a intenzivní 

medicíny VFN a 1. LF UK doc. MUDr. Martin  Balík, Ph.D., EDIC, který 29. 7. 2020 v ČT 

24 řekl: „My v intenzivní péči říkáme, že tady vlastně nikdy žádná pandemie nebyla, protože 

my jsme vlastně naplnili naše kapacity, které jsme měly připraveny  ze šedesáti procent. A 

v podstatě to co léčíme teď je prázdninový režim, kde léčíme spoustu pacientů, kteří jsou 

samozřejmě Covid negativní. A mezi nimi zvládáme velmi dobře těch celkem, a tady 

upozorňuju na to číslo, asi dvacet pět těžkých pacientů na celou Českou republiku.“  To je 

můj vlastní doslovný přepis mluvené řeči z videa  je stejně reálný jako ta výše zmíněná sms 

zpráva, požádal jsem o její přeposlání na svůj mobil. 

Jsem sice teolog, ne lékař, ale nebudu čekat, až přes Vaše mnohá opatření se opět dojde 

k uzavření nemocnic pro docházející pacienty. Nikdo nezpochybňuje, že existuje nový 

koronavirus (Covid – 19), který spolu se svými příbuznými prodělal i prof. MUDr. Jan Pirk, 

Dr.Sc. Věřím jeho slovům, jak řekl: „…myslím, že ta bezmoc byla vyvolaná sdělovacími 

prostředky je to koronavirus , sedmý, máme jich šest, které dělají chřipku, … jsou ohrožené 

skupiny ty se musí chránít u ostatních lidí to probíhá prostě jako chřipka.“   

Vyhledal jsem si koronaviry, dokonce i ty velmi nebezbečné jako např. MERS se smrtností 3 

až 4 z nakažených 10 pacientů. I ty běžné, jenž „zahrnují typy 229E, NL63, OC43, HKU1“
2
, 

musí však jistě každého zarazit, že pokud Covid-19 považujeme za nebezpečnější než tyto 

běžné, proč jednotlivé státy otvíraly své hranice a pouštěly turisty do svých zemí, dodnes 

můžeme číst o otevřených hranicích pro Čechy bez omezení do Chorvatska, Francie, Polska, 

Portugalska, Švédska. 

 

                                                             
2 https://www.wikiskripta.eu/w/Koronaviry 
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Nezlobte se prosím, ale   život lidí ve strachu nevnímám za laskavé zacházení od jakýchkoliv 

úředních osob, kdy žebrák hrající na harmoniku byl 24. 8. 2020 vykázán ze spojovací chodby  

mezi stanicemi metra Můstek A a B, aniž by byl vnímán jako potřebný člověk. Na rozdíl od 

něj však měli v těch dnech hudebníci oficiální povolení hrát v podchodu u stanic metra 

Dejvická a metra Petřiny, kteří viditelně nebyli potřebnými. Žebrák byl vykázán kvůli tomu, 

že neměl roušku. To při hraní na harmoniku nelze. Hudebník v Dejvicích hrál na smyčcový 

hudební nástroj, ani on ji neměl na sobě, přestože by mu v hraní nebránila.   Nejsem si jistý, 

jestli by kapénková infekce prošla skrz foukací harmoniku na kolemjdoucí, myslím, že 

nikoliv. Jeden z hudebníku na Petřinách hrál na dechový lesní roh – také bez roušky. Vše, co 

popisuji, jsem viděl na vlastní oči. 

 

Ještě dlouho před tzv. koronavirovou krizí jsem měl možnost získat důležité informace přímo 

od manželky pana premiéra Andreje Babiše. To se stalo v r. 2019, kdy mnohé demonstrace 

pořádal spolek Milion chvilek. A tak jsem se mohl přes prostředníka dozvědět, že Milion 

chvilek sice tlačí, ale  "manžel odstoupit nemůže, protože je pod tlakem z Ruska." Tlaků na 

politiky je hodně, ale je jim potřeba čelit,  A  to se týká i této doby. 27. května 2020 odkoupila 

společnost Novavax
3
, jejímiž majiteli jsou Bill a Melinda Gatesovi od společnosti Serum 

Institute of India závod na výrobu vakcín v Jevanech. Firmě Novavax také patří další závody. 

V SRN: (Berlín , Mnichov, Stuttgart), ve Švédsku: Uppsala,  další jejich vliv je ve Velké 

Britanii- zmínka o spolupráci Novavaxu a vlády UK
4
 , toto platí  o Jižní Koreji: „South 

Korea-based SK bioscience has entered a development and supply agreement for Novavax 

Covid-19 vaccine candidate, NVX-CoV2373.“
5
 

16. 4. 2020 uvedla Melinda Gatesová na svém twitteru článek, jehož název říká: „20 LET 

PRÁCE NA ODEZVĚ NA COVID 19“
6
 

Toto je citace z uvedeného článku: 

„The speed with which companies have begun work on a vaccine—the only way to 

definitively end the pandemic—is partly a result of the rapid action of the Coalition for 

Epidemic Preparedness Innovations (CEPI), which we co-founded in 2017 and continue to 

support. Through the COVID-19 Therapeutics Accelerator, trials of potential treatments are 

also already underway.“ 

Všimněte si, pane ministře, podtržené části, naznačující zrychlené tempo práce. K tomu si 

přidejte ještě za Vašeho předchůdce připravenou Národní strategii očkování proti nemoci 

                                                             
3 https://www.gatesfoundation.org/…ies 
4 https://ir.novavax.com/news-releases/news-release-details/novavax-and-uk-government-announce-
collaboration-and-purchase 
5
 https://www.aninews.in/category/world/europe/ 

6 https://www.gatesfoundation.org/…421 

https://www.gatesfoundation.org/TheOptimist/Articles/coronavirus-mark-suzman-therapeutics
https://www.gatesfoundation.org/How-We-Work/General-Information/Grant-Opportunities
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Covid - 19
7
, kdy lidé proti povinnosti očkování podepisovali petici. I ve Švédsku je to 

ponecháno na dobrovolnosti. 

Jak Novinky.cz nezapomněly uvést, vyspělejší země by se měli vrátit podle Billa Gatese do 

předpandemické doby do konce roku 2021. My ale nejsme ničí rukojmí, žádného očkování. O 

povinném resp. pravidelném očkování platí,  že jsou prospěšná pro celou společnost, proto 

jsou součástí legislativy jednotlivých států. Ovšem zrychleně vyráběná vakcína bude k čemu 

užitečná? 

Ve zmíněném Švédsku dokonce nepřistoupili na jaře k restriktním opatřením jako v jiných 

státech. Následně uvádím právě fakta  o Švédsku. 

 

„Švédsko, které přistoupilo na jaře k tvrdým karanténním opatřením velmi rezervovaně, má 

v současné době téměř nulový nebo minimální nárůst nově infikovaných. V zemi je pouze 14 

těžce nemocných s koronavirem, žádné oběti. 

Pro někoho překvapivé, vůbec však ne pro švédské odborníky. Ti mluví o ,svých třech 

pravdách, které však nikdo nechce slyšet‘. 

 

 

1. Uzavření země pandemii nezastaví 

„Neexistuje jediný vědecký důkaz, že by takové uzavření mělo skutečný efekt,“ cituje 

německý deník Bild bývalého švédského hlavního epidemiologa Johana Gieseckeho. 

Ten takto mluvil již v dubnu při prvním vyvrcholení pandemie koronaviru. Dostalo se 

mu opovržení a rozzlobených telefonátů od kolegů a politiků. Jenže on nezměnil názor 

ani nyní a stále tvrdí, že pandemii lze udržet pod kontrolou i bez omezení vycházení či 

plošného zavírání škol. S odstupem pěti měsíců mu dává za pravdu i německý ministr 

zdravotnictví Jens Spahn, který připustil: „Tvrdá opatření s dnešními zkušenostmi by 

nebyla nutná.“ 

Švédský nadhled dokazuje i citát současného šéfa tamních epidemiologů Anderse 

Tegnella, který „posměváčkům“ odpověděl: „Je to jako byste použili kladivo, abyste 

zabili mouchu.“ 

 

 

2. Uzavření má tzv. jo-jo efekt 

Giesecke už dříve předpověděl, co se stane v zemích, které se téměř hermeticky 

uzavřely a zavedly až drastická opatření: „Budou mít více nakažených.“ 

                                                             
7
 https://www.mzcr.cz/tiskove-centrum-mz/ministerstvo-zdravotnictvi-pripravilo-narodni-strategii-ockovani-

proti-nemoci-covid-19/ 



5 
 

Důvod? Žádný stát se nedokáže na dlouhé měsíce uzavřít tak, aby virus zmizel. Proto stoupala 

čísla právě tam, kde se opatření rozvolňovala. A ty země se nyní nacházejí tam, kde byly už 

před svým prvním uzavřením. 

Zavírat, otvírat a opět zavírat a otvírat školy či obchody by byla podle Tegnella katastrofa. 

„Lidé z toho budou unavení, podnikatelé a firmy by tím trpěli ještě víc, než kdyby bylo vše 

zavřené,“ říká Tegnell. 

 

 

 

 

3. Záleží na připravenosti zdravotnictví 

 

,Odhady na potřeby nemocničních lůžek byly na jaře příliš vysoké. Zbytečně. Náš zdravotní 

systém se nezhroutil a nezhroutí se,‘ tvrdí švédský epidemiolog Giesecke. 

Základem je však stát s pevně vytvořenými a finančně fungujícími zdravotními systémy.“
8
 

Zaráží mě podobnost podtržených slov s výše uvedeným výrokem docenta Balíka o 

zaplněnosti lůžek ze šedesáti procent. Proto jsem se hned po zmínce o sms zprávě nebál 

napsat, abyste objasnil národu, jak je to s těmi přírůstky pacientů.V ČR se skutečně zavírají 

školy, o škodách jsem psal výše. Opět v nás vyvoláváte strach. Jsem přesvědčen, že je za tím 

obchod, nikdo z ČR VŠAK NECHCE JISTĚ BÝT NIČÍ RUKOJMÍ. Na webu Novavaxu 

Jevany se uvádí: „Společnost Serum Institute of India se koncem května 2020 rozhodla prodat 

bohumilský závod americké společnosti Novavax.“
9
  K zamyšlení stojí, jakým způsobem se 

společnost z Indie rozhodla. A také možnost běžných lidí naší země rozhodovat se o očkování 

aj. 

Na webu společnosti Serum Institute of India
10

 se nachází fotografie a články, které ukazují 

na vliv od společnosti Novavax. Na této fotografii je sám Bill Gates a s ním Dr. Cyrus S. 

Poonawalla: 

 

 

 

                                                             
8
 https://cnn.iprima.cz/tri-svedske-pravdy-ke-koronaviru-ktere-nikdo-nechce-slyset-9408 

9
 https://www.prahavaccines.cz/historie/ 

10 https://www.seruminstitute.com/ 
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Existují i fotografie s Angelou Merkelovou, jedna z nich se např. objevila 21. srpna 2020 na 

twitteru M. Gatesové. I slova u ní („Women leaders around the world have had success in 

slowing the spread of #COVID19. A fascinating new study has found that leadership styles 

may help explain why.”) ukazují, že v SRN dříve uzavřely Gatesovy významný obchod. To 

jsem již zmínil výše o Novsavaxu v Berlíně a dalších městech. 

 

 

 

 

Svými „drobnými chybami“ se manželé Gatesovi usvědčují sami. Pokud by Bill Gates 

v březnu 2015 nenatočil na video svou přednášku
11

, neměl bych v ruce něco, kde se ve 

spojitosti s již uvedeným usvědčuje sám: „Pokud něco zabije více než 10 milionů lidí 

v příštích několika desetiletích, bude to nejpravděpodobněji vysoce infekční virus.“  To 

jsou slova (doslovný překlad části řeči) během prvních 3 minut. Představuje tam jako velmi 

nebezpečný virus šířící se vzduchem. Mluví o nutnosti pracovníků po celém světě. To je to 

skupování podniků na vakcíny (za podnik v Jevanech dal Novavax asi 167 miliónů USD)
12

 a 

život pod tlakem. Nechtěně uniknuté informace z účetnictví Světové banky ( o které se také 

zmiňuje) svědčí o tom, že jednotlivé státy na světě museli již v r. 2017 koupit mnoho Covid – 

19 test kits, tedy testovací soupravy k vyšetřování nemoci Covid- 19. Je úplně jedno, že 

počítačoví experti zkoumali zdrojový kód účetní uzávěrky z r. 2018, kde objevili zásahy, stačí 

úplně toto zjištění. Světová banka může své účetnictví zničit, ale pokud ho archivuje
13

, 

nemůže ho označit za podvrh, přesto jsem si ho raději stáhnul. Zde zmenšená verze uniklého 

tajného účetnictví z r. 2017 EU  a ČR  Snahy BBC zahladit stopy nemohou pomoci. Spíše 

rozviřují podezření – např. ohledně roku 2017, pokud chtějí něco označit jako False až 12.9. 

2020
14

. Protože, kdo četl pozorně tento dopis a to konkrétně to, co citovala Melinda Gatesová 

                                                             
11 https://www.ted.com/talks/bill_gates_the_next_outbreak_we_re_not_ready 
12 https://br.reuters.com/article/health-coronavirus-novavax-idINL8N2D94AN 
13 
https://web.archive.org/web/20200906005700if_/https://wits.worldbank.org/trade/comtrade/en/country/ALL
/year/2017/tradeflow/Imports/partner/WLD/nomen/h5/product/382200 
14 https://www.bbc.com/news/54116326?prompt 

https://twitter.com/hashtag/COVID19?src=hashtag_click
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16. 4. 2020 na svém twitteru nemohl si nevšimnout zmínky o založení Coalition for Epidemic 

Preparedness Innovations v r. 2017. Nelze všechno označit konspirační teorií, neboť výrazný 

počet příspěvků o Covid- 19 na twitteru MG je v duchu slov jejího muže z přednášky 

v 3/2015: "Je to vážný problém. Musíme se tím znepokojovat." Už jsme dost znepokojovaní 

i od Vás, pane ministře. 

 

Reporter Trade Value 1000 

USD 

Quantity Quantity Unit 

European Union 4,097,158.43 43,114,400 Kg 

Czech Republic 169,363.38 3,964,730 Kg 

Děkuji, pane ministře, že vše vysvětlíte občanům své země. Tímto se přidávám k výzvě 

Romana Šmuclera a Jana Pirka: „Zrušte opatření a přestaňte děsit lidi.“  Lidé už jsou zmateni 

i z pro ně neznámých výrazů lockdown (izolování), tím spíše když je šikanujete tím, že 

přitvrdíte
15

. V pohledu na Švédsko může být zákaz zpěvu vzat třeba jako určitý nástroj na tři 

zpěváky (Bílá, Basiková, Ledecký), kteří dali najevo nesouhlas. Zasahujete do soukromí lidí, 

což je totalita, prožívají to věřící napříč denominacemi, apod. Proto jsem Vám uvedl to 

Švédsko. Byl jsem aktivním občanem i v minulosti, též jsem komunikoval s politickými 

představiteli naší země v Senátu a Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR např. v r. 2011 o 

ochraně dětí před sexuálním zneužíváním, tudíž jsem musel komunikovat i se sexuology. 

Uvádím pro potřeby tohoto dopisu:  

„ano, má pravdu, nikdy nelze vyloučit recidivu ani u léčených deviantů, musíme však myslet i 

na to, že pouze asi jeden z deseti zneužívačů dětí je deviantní, tedy pedofil, srdečně  

Petr Weiss  

 

----------------------------------------------------------------------------------------  

 

Prof. PhDr. Petr Weiss, PhD.  

 

Institute of Sexology, 1st Medical Faculty, Charles University,  

Apolinarska 4, 128 08 Prague 2, Czech Republic  

tel.: ++420/224968244  

fax: ++420/224968233  

mobile phone: ++420/604233184“ 

 Jistě rozumíte, kam mířím podtrženým textem. Pokud byste zavedl zákaz sexuálního života, 

tedy i v rodinách a jeden z manželů – např. manželka by Vás striktně poslouchala a manžel by 

nezvládnutou sexualitu  nahrazoval stykem se svými dětmi. Docházelo by (v dobré víře 

zamezit šíření Covid – 19) k poškozování dětí a vlastně rodinné komunikace. 

Těmi mnoha opatřeními akorát dostanete lidi do ulic. Řekněte jim, tedy, co za tím stojí. Národ 

bude spíše stát za politikem, který jim řekne otevřeně, že je někým někam tlačen, než žít ve 

strachu z občanské neposlušnosti (ne z Covid – 19), té se vzepře. Nenechá se děsit ani Vámi 

ani nikým jiným. 
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Lidé se začali bouřit, přišel protest na Palackého náměstí v Praze, petice proti povinné 

vakcinaci, petice Od Romana Šmuclera a Jana Pirka. Vaše reakce: hněv a hrozba 

přitvrzením
16

. Už 8. října uvedly Novinky.cz možnost úplného zákazu sportu a rodinných 

oslav, zavření druhých stupňů základních škol. Pane ministře, jsem člověkem, který 

zastavoval několik lidí od sebevraždy a to dokonce třináctiletou dívku. Kam to chcete 

dotáhnout? Nestupňujte jo-jo efekt o kterém mluvil Giesecke ze Švédska a zrušte 

opatření úplně. 

 

V Praze  11. 10. 2020 

Mgr. Jiří Holý, teolog a student UK 
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 https://www.novinky.cz/domaci/clanek/kdyz-nebudou-cesi-dodrzovat-opatreni-pritvrdime-varuje-prymula-
40338246?utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 


